
ПРОТОКОЛ №4 

засідання циклової комісії професійної та практичної 

підготовки (спеціальність «Дошкільна освіта»)  

 

від 12 грудня 2020 року 

Присутні – 19 ос. 

Відсутні – 0 ос. 

 

Порядок денний: 
1. Аналіз і обговорення взаємного відвідування занять викладачів коледжу. 

(Доповідач Селепій О.Д.) 

2. Про хід виробничої (педагогічної) практики студентів 4 курсу і підготовку до 

звітної конференції випускників спеціальності «Дошкільна  освіта» за 

результатами виробничої практики в ЗДО. (Доповідач Селепій О.Д.) 

3. Про навчально-методичне забезпечення самостійної роботи студентів. 

4. Розгляд та затвердження інформації щодо персональних сторінок викладачів. 

5. Розгляд та затвердження інформації для сторінки циклової комісії для 

впорядкування рубрики «Навчально-методична робота». 

6. Про затвердження програмових вимог, критеріїв оцінювання, екзаменаційних 

білетів до ДЕК. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Селепій О.Д., голову циклової комісії, яка проаналізувала стан 

взаємного відвідування занять викладачами циклової комісії.  

ВИСТУПИЛИ: 

Салига І.М. проаналізувала заняття Скавінської Л.М. відзначивши 

належний навчально-методичний рівень їх проведення. 

Сидорук О.М. проаналізувала заняття Селепій О.Д. зазначила, що 

позитивним моментом є формування у студентів практичних умінь і 

навичок під час занять з «Педагогічні технології в ДНЗ». 

УХВАЛИЛИ: 

Вважати навчально-методичний рівень проведення занять 

викладачами циклової комісії належним, врахувати зауваження, 

висловлені до занять. 

2. СЛУХАЛИ: про хід виробничої (педагогічної) практики студентів 4 

курсу і підготовку до звітної конференції випускників спеціальності 

«Дошкільна освіта» за результатами виробничої практики в закладах 

дошкільної освіти. 

ВИСТУПИЛИ: Селепій О.Д., яка зазначила, що саме 20 грудня  

завершується виробнича практика у студентів 4 курсу спеціальності 

«Дошкільна освіта». 

10 грудня  відбулася нарада зі старостами баз практики, на якій 

обговорювалися питання щодо термінів оформлення звітної документації та 

підготовки до захисту результатів практики. Здійснюється підготовка до 

звітно-наукової конференції. 

Є труднощі з приміщенням для зберігання матеріалів практики, тому 



виникло питання, чи варто зберігати усі друковані матеріали, чи їх важливу 

частину (звіт студента, характеристика на студента, щоденник практики) у 

друкованому варіанті, а конспекти занять, сценарії свят та розваг, наочність – 

в електронному. 

УХВАЛИЛИ:  

1) дану інформацію взяти до відома;  

2) прохання до методистів щодо визначеного терміну перевірити 

матеріали практики;  

3) у зв’язку з нестачею на відділенні місця для зберігання матеріалів 

практики, зберігати звіти студентів про практику, характеристики на 

студентів-практикантів, щоденники практики у друкованому варіанті, а 

конспекти занять, сценарії свят та розваг, наочність – в електронному. 

3. СЛУХАЛИ: інформацію щодо методичного забезпечення для 

підготовки студентів при виконанні завдань самостійної роботи. 

УХВАЛИЛИ: затвердити графік методичних розробок викладачів. 

4. СЛУХАЛИ: про інформацію щодо персональних сторінок викладачів, 

сторінки циклової комісії. 

ВИСТУПИЛИ: заступник директора з навчально-методичної роботи 

Никорак Я.Я. висловив зауваження щодо наповненості сторінок викладачів 

та запропонував доопрацювати у визначений термін. 

УХВАЛИЛИ: взяти до уваги зауваження заступника директора з 

навчально-методичної роботи Никорака Я.Я. і допрацювати англомовні 

версії сторінок. 

5. СЛУХАЛИ: інформацію щодо впорядкування рубрики «Навчально-

методична робота» на веб сторінці циклової комісії відповідно до 

Розпорядження №175-р від 14.11.2020 

УХВАЛИЛИ: добавити інформацію, що стосується наступних пунктів: 

- освітня програма; 

- навчальний план; 

- інформаційний пакет ЄКТС; 

- навчальні дисципліни за вільним вибором студента; 

- програмові вимоги до іспитів; 

 - самостійна робота студентів. 

6. СЛУХАЛИ: про затвердження програмових вимог, критеріїв 

оцінювання, екзаменаційних білетів до ДЕК. 

УХВАЛИЛИ: затвердити програмові вимоги, критерії оцінювання, 

екзаменаційні білети до ДЕК. 

 

 

Голова циклової комісії 

 

 

 

 

 

Оксана СЕЛЕПІЙ 

 

Секретар циклової комісії 

 

 

 

 

Тетяна ДАНІВ 



 

 


